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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Συναντήσεις με φορείς των επαγγελματιών και των
υγειονομικών

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-04-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

960.39 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΠΙΣΚΕΨΗ ΤΟΥ Δ. ΚΟΥΤΣΟΥΜΠΑ ΣΤΗ ΛΑΡΙΣΑ

Συναντήσεις με φορείς των επαγγελματιών 
και των υγειονομικών

Σ
υναντήσεις με φορείς 
των επαγγελματιών και 
σωματεία των υγειονο
μικών της Λάρισας εί
χε ο Γενικός Γραμματέας 
της ΚΕ του ΚΚΕ, Δημήτρης 

Κουτσούμπας, το Σάββατο 
το πρωί, στο πλαίσιο της δι
ήμερης επίσκεψής του στην 
πόλη, θυμίζουμε ότι το από
γευμα της Παρασκευής ο Δ.
Κουτσούμπας μίλησε σε με
γάλη πολιτική συγκέντρωση 
των Κομματικών Οργανώσε
ων του ΚΚΕ στη Λάρισα.

Στις συναντήσεις του Σαβ
βάτου συμμετείχαν ακόμα η 
Μαρία Γαβαλά, μέλος της 
Γραμματείας της ΚΕ και Γραμ
ματέας της Επιτροπής Περιοχής Θεσσαλίας, ο 
Κύριλλος Παπασταύρου, μέλος του ΠΓ, ο Γιώρ
γος Λαμπρούλης, βουλευτής του Κόμματος, ο Α
γης Τριγάζης, μέλος του ΔΣ της ΕΣΕΕ και της Ε
πιτροπής Περιοχής Θεσσαλίας του ΚΚΕ, ο Γιάν
νης Σκόκας, πρόεδρος του Εργατικού Κέντρου 
Λάρισας και μέλος του Γραφείου Περιοχής Θεσ
σαλίας του ΚΚΕ, ο Παναγιώτης Σπήλιος, μέλος 
του Γραφείου Περιοχής Θεσσαλίας του ΚΚΕ, και 
ο Χρηστός Μπίκας, μέλος της Επιτροπής Περι
οχής Θεσσαλίας του ΚΚΕ.

Τ^νζτι^γγεΑρρτιών|ΐεόΛρ^ 
τονεργαζόμενο λαό

Τα προβλήματα των μικρών επαγγελματιών και 
των αυτοαπασχολούμενων μετέφεραν τα Διοι
κητικά Συμβούλια του Εμπορικού Συλλόγου 
και της Ομοσπονδίας Επαγγελματιών - Βιοτε- 
χνών - Εμπόρων Λάρισας. Ο Χαράλαμπος Πα- 
παδόπουλος, πρόεδρος του Εμπορικού Συλλό
γου, στάθηκε ιδιαίτερα στις επιπτώσεις που έ
χουν οι ανατιμήσεις στην Ενέργεια και η λεγά
μενη «ρήτρα αναπροσαρμογής» στους λογαρια
σμούς. Παράλληλα, επισήμανε ότι οι συσσωρευ- 
μένες οφειλές έχουν γίνει ένα «παγόβουνο», ε
νώ οι τράπεζες σφίγγουν τη θηλιά γύρω από τον 
μικρό επαγγελματία.

Στην υπερχρέωση των επιχειρήσεων στάθη
κε και ο Γιώργος Σακελλαρόπουλος, πρόεδρος 
της Ομοσπονδίας, τονίζοντας πως οι επαγγελ- 
ματίες «δεν αντέχουν άλλο». Υπενθύμισε τις ε
πιπτώσεις της οικονομικής κρίσης, από τις οποί
ες οι επαγγελματίες δεν είχαν την ευκαιρία να α- 
νακάμψουν, και σχολίασε πως το χαμηλό βιοτικό 
επίπεδο του λαού συμπιέζει αναπόφευκτα και το 
δικό τους εισόδημα.

Οι επαγγελματίες προσέφεραν στον Δημήτρη 
Κουτσούμπα έκδοση του Εμπορικού Συλλόγου, 
αφιερωμένη στην ιστορία του.

Ο Δ. Κουτσούμπας υπογράμμισε στην πα
ρέμβασή του το γεγονός ότι οι αυτοαπασχολού
μενοι και οι μικροί επαγγελματίες συγκαταλέγο
νται στα κοινωνικά στρώματα που έχουν πληγεί 
και συνεχίζουν να πλήττονται βάναυσα.«Οπως ό
λος ο ελληνικός λαός, έτσι και οι επαγγελματοβι- 
οτέχνες, οι αυτοαπασχολούμενοι, οι έμποροι δεν 
μπορέσατε να πάρετε ανάσα», σχολίασε. Υπεν
θύμισε τα μέτρα που επιβλήθηκαν, τα χρέη που 
συσσωρεύτηκαν, τον περιορισμό του τζίρου και 
τα λουκέτα κατά τα χρόνια της οικονομικής κρί
σης, το ξέσπασμα της πανδημίας που φρέναρε 
ακόμα και τη μικρή ανάκαμψη, αλλά και τις τρέ
χουσες εξελίξεις όσον αφορά τον πόλεμο στην 
Ουκρανία, τη μεγάλη έξαρση της ακρίβειας και 
την ενεργειακή κρίση, «ίο ένα τροφοδοτεί το άλ
λο, αυξάνουν τα έξοδα, αυξάνουν οι τιμές των ε
μπορευμάτων, υπάρχουν ανατιμήσεις, ο κόσμος 
δεν έχει να πληρώσει. Αρα σημαίνει ότι "Εργατιά 
χωρίς λεφτά, αγροτιά χωρίς λεφτά, μαγαζιά χω
ρίς δουλειά". Αυτό που έλεγε και το παλιό σύν
θημα», σχολίασε.

Αναφερόμενος στον «αναπτυξιακό» νόμο του 
2016, επισήμανε ότι οι μικρές επιχειρήσεις της Λά
ρισας έλαβαν μόλις το 1% και η μερίδα του λέ- 
οντος μοιράστηκε σε μεγάλες επιχειρήσεις. Α
ντίστοιχα, τα κονδύλια του Ταμείου Ανάκαμψης 
κατευθύνονται αποκλειστικά στους επιχειρημα
τικούς ομίλους.

«Η συζήτηση που γίνεται στη Βουλή και ανά
μεσα στους υπουργούς της κυβέρνησης και στην 
αξιωματική αντιπολίτευση είναι, για παράδειγμα, 
πού θα μοιραστούν τα κονδύλια του ΕΣΠΑ, πού 
θα μοιραστούν τα κονδύλια του Ταμείου Ανάκαμ
ψης, σε ποιους μεγάλους μονοπωλιακούς ομίλους 
θα πάνε», ανέφερε. Την ίδια στιγμή, ο μικρός ε- 
παγγελματίας παλεύει να τα βγάλει πέρα και να 
επιβιώσει, ενώ σημείωσε: «Και βέβαια έρχεται η 
θηλιά των τραπεζών, έρχονται όλα τα μέτρα που 
δεν συμβάλλουν να αναζωογονηθεί η μικρή επι
χείρηση, να ανασάνει ο μικρός αυτοαπασχολού
μενος, κι έχουμε όλον αυτόν τον φαύλο κύκλο».

Στο φόντο αυτό, ο Δ. Κουτσούμπας αναφέρ
θηκε στις παρεμβάσεις του Κόμματος με Ερωτή
σεις, Αναφορές και Προτάσεις Νόμου στη Βου
λή για την επαναφορά του αφορολόγητου, για τη 
διαγραφή ή τουλάχιστον δραστική μείωση χρεών 
και τόκων, κατάργηση φόρων, αλλά και με πρω
τοβουλίες διεκδίκησης για μείωση δημοτικών 
τελών, για την προστασία από τους πλειστηρια- 
σμούς.«Προσπαθούμε να τους πιέζουμε όσο γί
νεται με τις δυνάμεις που έχουμε, που μας έχει 
δώσει ο ελληνικός λαός», τόνισε και πρόσθεσε 
πως «η δύναμη και η επίδραση του ΚΚΕ είναι πολύ 
μεγαλύτερη από το εκλογικό του ποσοστό, γιατί 
οι προτάσεις μας είναι ρεαλιστικές και αφορούν 
την ανακούφιση των εργαζόμενων στρωμάτων».

Ωστόσο, επισήμανε πως όσα αποτελέσματα κι 
αν φέρει αυτή η πίεση, δεν μπορεί να λύσει ορι
στικά τα προβλήματα: «Το μεγάλο κεφάλαιο εί
ναι αδηφάγο. Οτι θέλει να τελειώσει με τη μικρή, 
τη μικρομεσαία επιχείρηση εδώ στην Ελλάδα, με 
την αυτοαπασχόληση, είναι δεδομένο. Είναι οδη
γία και της ΕΕ, είναι οδηγία γενικότερα αυτού του 
συστήματος που ζούμε».

«Είναι κοινή η πάλη όλου του εργαζόμενου λα
ού και των επαγγελματιών, και των αγροτών, και 
των εργατών, είτε στον ιδιωτικό είτε στον δημό
σιο τομέα, και θα πρέπει να συντονιστεί γιατί γί
νεται πιο αποτελεσματική», τόνισε και πρόσθεσε: 
«Χρειάζεται συνολικός αγώνας και για να έχουμε 
κατακτήσεις σήμερα, αλλά και για να ανοίξουμε 
έναν δρόμο ώστε να λυθούν αυτά τα ζητήματα. 
Γιατί μπορεί να πετυχαίνουμε κάτι, μια ανάσα α
πό τη Βουλή, από την πίεση που ασκούμε, από 
τους αγώνες, αλλά αυτοί έχουν στο μυαλό τους 
πώς θα το ξαναπάρουν πίσω».

TOUC (POPCIC TWV υγειονομικών
Τα σοβαρά προβλήματα των δημόσιων δομών 

Υγείας της περιοχής βρέθηκαν στο επίκεντρο 
στη συνάντηση του Δημήτρη Κουτσούμπα με
σωματεία, συλλόγους και ενώσεις υγειονομι

Από τη συνάντηση με τους επαγγελματίες, βιοτέχνες και εμπόρους

κών, στη Λάρισα.
Στη συνάντηση συμμετείχαν εκπρόσωποι της 

Ενωσης Γιατρών και του Συλλόγου Εργαζομένων 
Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Λάρισας, της Ε
νωσης Γιατρών Γενικού Νοσοκομείου και ΚΥ Λά
ρισας, του Σωματείου Εργαζομένων ΚΥ Λάρισας, 
του Σωματείου Εργαζομένων ΕΚΑΒ, του Συλλό
γου Εργαζομένων Γενικού Νοσοκομείου Λάρι
σας και του Συλλόγου Διοικητικών Υπαλλήλων 
ΤΟΜΥ 5ης ΥΠΕ.

Με τις παρεμβάσεις τους στη συνάντηση οι εκ
πρόσωποι των υγειονομικών ανέδειξαν πλευρές 
των προβλημάτων που αντιμετωπίζουν, ενώ επι- 
σήμαναν πως στις δυνάμεις του ΚΚΕ βλέπουν έ
ναν σταθερό σύμμαχο και συνοδοιπόρο στον α
γώνα για την Υγεία του λαού.

Τις ελλείψεις προσωπικού και την επιδείνωση 
της υποστελέχωσης από την εφαρμογή του μέ
τρου της αναστολής συμβάσεων επισήμανε ο Κώ
στας Λαρίσης, μέλος του ΔΣ του Συλλόγου Ερ
γαζομένων Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Λά
ρισας. Οπως κατήγγειλε, οι 350 θέσεις του ορ
γανογράμματος του Νοσοκομείου είναι κενές, υ
πάρχουν δραματικές ελλείψεις σε συγκεκριμένες 
ειδικότητες. «Δεν μπορούμε να πάρουμε ούτε μια 
μέρα άδεια. Το προσωπικό καταρρέει», τόνισε.

Την «κερκόπορτα» που ανοίγει για την είσο
δο ιδιωτών στο δημόσιο σύστημα Υγείας, με την 
παραπομπή περιστατικών που θα μπορούσαν 
να χειρουργηθούν στο Νοσοκομείο στον ιδιωτι
κό τομέα, σχολίασε ο Γιώργος Καράγιωργας, α
ντιπρόεδρος της Ενωσης Γιατρών Πανεπιστημι
ακού Νοσοκομείου.

Το γεγονός ότι δεν έχει γίνει «ούτε μια μόνι
μη πρόσληψη» και μεγάλο μέρος του προσωπι
κού δουλεύει με συμβάσεις με ημερομηνία λή
ξης, πηγαίνοντας από παράταση σε παράταση, 
στηλίτευσε η Αννα Μόσχη, μέλος της διοίκη
σης του Συλλόγου Εργαζομένων Γενικού Νοσο
κομείου Λάρισας. Οσον αφορά τις ελλείψεις υ
λικών, σχολίασε πως είναι αναγκασμένοι να με
τράνε τις μάσκες και να χρησιμοποιούν μόνο μία 
σε κάθε βάρδια.

Τη μάχη που έδωσε όλο το προσωπικό στις 
συνθήκες της πανδημίας, αλλά και το γεγονός 
ότι το κράτος είχε και συνεχίζει να έχει την προ
σοχή του στραμμένη στη στήριξη του ιδιωτικού 
τομέα, ο παρασιτισμός του οποίου αναδείχθηκε 
με έντονο τρόπο, επισήμανε ο Νίκος Νταφού- 
λης, πρόεδρος της Ενωσης Γιατρών Γενικού Νο
σοκομείου και ΚΥ Λάρισας. Δεν παρέλειψε να 
σχολιάσει ότι στο φόντο της πανδημίας έχει πα
ραμεληθεί η λοιπή νοσηρότητα, ενώ όσον αφο
ρά τα ΚΥ τόνισε ότι δεν ενισχύθηκαν ούτε με έ
ναν γιατρό και ότι οι κτιριακές τους υποδομές, 
ειδικά σε Ελασσόνα και Φάρσαλα, είναι σε ά
σχημη κατάσταση.

Τα προβλήματα της πολύπαθης Πρωτοβάθμιας 
Φροντίδας Υγείας μετέφερε ο Γιώργος Μπιρσί- 
μης, από το Σωματείο Εργαζομένων ΚΥ Λάρισας. 
Ανάμεσα στα αιτήματα που έθεσε ξεχώρισαν οι 
διεκδικήσεις για πλήρη στελέχωση των ΚΥ, κά

λυψη όλης της περι
οχής από το ΕΚΑΒ, 
αλλά και η ανάγκη 
για κατ’ οίκον νοση
λεία ηλικιωμένων α
σθενών.

Την ανάγκη ενί
σχυσης των πληρω
μάτων των ασθενο
φόρων και μονιμο
ποίησης των επι
κουρικών τόνισε ο 
Γιάννης Γούλας, 
πρόεδρος του Σω
ματείου Εργαζομέ
νων ΕΚΑΒ. Οπως 
εξήγησε, ο μεγά
λος μέσος όρος η
λικίας του υπάρχο- 
ντος προσωπικού, 
που δεν έχει ανανε

ωθεί για χρόνια, δυσχεραίνει το έργο των διασω- 
στών, ενώ οι ελλείψεις προσωπικού δυσκολεύ
ουν την πλήρη κάλυψη της περιοχής.

Στην υποστελέχωση των ΤΟΜΥ, που στην πα
ρούσα φάση λειτουργούν και ως εμβολιαστι- 
κά κέντρα, εστίασε ο Δημήτρης Μέρας, πρόε
δρος του Συλλόγου Διοικητικών Υπαλλήλων ΤΟ- 
ΜΥ 5ης ΥΠΕ.

Προτεραιότητα για το ΚΚΕ......
το μέτωπο της Υγείας

Ο Δημήτρης Κουτσούμπας, απευθυνόμε
νος στους εκπροσώπους των υγειονομικών, 
επισήμανε τη σημασία της διά ζώσης επαφής 
με τους γιατρούς, τους υγειονομικούς, σημει
ώνοντας πως στόχος της διαδικασίας αυτής 
είναι τόσο η παραπέρα επεξεργασία και ο ε
μπλουτισμός των θέσεων του Κόμματος, όσο 
και η ενίσχυση της πάλης για την προώθηση 
αυτών των αιτημάτων.

Υπογράμμισε πως «είναι πασιφανές ότι το 
δημόσιο σύστημα Υγείας συστηματικά, μεθο
δευμένα, διαχρονικά, όλες τις τελευταίες δε
καετίες - ιδιαίτερα την τελευταία δεκαετία - 
απαξιώνεται», ενώ αναφερόμενος στη «θεω
ρία περί αρμονικής συνύπαρξης του ιδιωτικού 
με τον δημόσιο τομέα» σημείωσε ότι αυτή έχει 
καταρριφθεί πλήρως, καθώς η πλάστιγγα γέρ
νει σταθερά υπέρ των ιδιωτικών επιχειρήσε
ων. «Οι επιχειρηματίες δουλεύουν για τα κέρ
δη τους, το κράτος, οι κυβερνήσεις ευνοούν τα 
κέρδη αυτών των ιδιωτών της Υγείας», σχολία
σε και πρόσθεσε πως το αποτέλεσμα είναι τό
σο μέσα στην οικονομική κρίση όσο και μέσα 
στην πανδημία οι επιχειρήσεις να θησαυρίζουν.

Υπενθυμίζοντας τη στάση μιας σειράς κομ
μάτων, που στην αρχή της πανδημίας χαρακτή
ριζαν τους υγειονομικούς ήρωες και έσπευσαν 
να τους χειροκροτήσουν, ξεκαθάρισε πως ση
μασία δεν έχει να χειροκροτεί κανείς στον αέ
ρα, αλλά τι κάνει στην πράξη και τι ψηφίζει στη 
Βουλή, «όταν μπαίνει το θέμα να γίνουν προ
σλήψεις μόνιμης και σταθερής εργασίας, εκεί 
κρίνεται το κοινοβουλευτικό κόμμα, το πολιτι
κό κόμμα, η παράταξη, ο καθένας».

Τέλος, ο Δ. Κουτσούμπας διαβεβαίωσε πως 
για το ΚΚΕ το θέμα της Υγείας αποτελεί προ
τεραιότητα και στέκεται στο πλευρό των υ
γειονομικών και των αγώνων τους, για να μπει 
ένα τέρμα στο αίσχος των συμβασιούχων και 
των «ελαστικών» μορφών εργασίας, να γίνουν 
μαζικές μόνιμες προσλήψεις, να ενισχυθεί η 
Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας και υπενθύμι
σε ότι το ΚΚΕ έχει καταθέσει Πρόταση Νόμου 
για την ένταξη των υγειονομικών στα ΒΑΕ, την 
οποία όμως δεν υπερψήφισαν τα άλλα κόμμα
τα. Ενώ, ακόμα, χαρακτήρισε απαράδεκτο το 
γεγονός ότι τα νοσοκομεία έχουν γίνει νοσο
κομεία μιας νόσου, με δραματικές συνέπειες 
για την πρόληψη και τη θεραπεία σοβαρών και 
χρόνιων παθήσεων.
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1  Σε λίμνη μετατράπηκε το Κέντρο Υγείας Ιστιαίας
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Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

264.82 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σε λίμνη μετατράπηκε το Κέντρο Υγείας Ιστιαίας

Σ
ε λίμνη μετατράπηκε το απόγευ
μα της περασμένης Κυριακής ο 
εσωτερικός χώρος του Κέντρου 
Υγείας Ιστιαίας, με τα νερά της βρο

χής να «πνίγουν» μέσα σε λίγα λεπτά 
και τις κυβερνητικές εξαγγελίες για 
στήριξη του πυρόπληκτου λαού της 
Βόρειας Εύβοιας.

Μια χαμηλής έντασης βροχόπτω
ση είχε ως αποτέλεσμα από την ο
ροφή του κτιρίου να αρχίσουν να 
τρέχουν νερά που πλημμύρισαν τον 
χώρο, θέτοντας σε κίνδυνο τα μη
χανήματα και παράλληλα προκαλώ- 
ντας σοβαρά προβλήματα λειτουργί
ας. Σύμφωνα μάλιστα με πληροφορί
ες το πρόβλημα προέκυψε εξαιτίας 
εργασιών αποκατάστασης της στέ
γης, οι οποίες ακόμα δεν έχουν ο
λοκληρωθεί.

Γιατροί και νοσηλευτικό προσωπι
κό σκέπασαν με νάιλον και σακούλες 
σκουπιδιών τα μηχανήματα προκει- 
μένου να μην καταστραφούν, ενώ με 
κουβάδες και σφουγγαρίστρες προ
σπαθούσαν να συγκρατήσουν και να 
απομακρύνουν τα νερά.

Τραγική απόδειξη 
της «στήριξης» 
του λαού
της Βόρειας Εύβοιας

Στο ΚΥ Ιστιαίας βρέθηκε χτες α
ντιπροσωπεία του ΚΚΕ αποτελού- 
μενη από την Μαρία Ραχιώτη και 
τον Γιώργο Μπαλαμούτη, στελέχη 
του Κόμματος και εκλεγμένους με

τη «Λαϊκή Συσπείρωση» στο Δημο
τικό και στο Τοπικό Συμβούλιο Ιστι- 
αίας αντίστοιχα.

Σύμφωνα με ανακοίνωση της Τομε- 
ακής Επιτροπής Εύβοιας του ΚΚΕ,
η αντιπροσωπεία επιβεβαίωσε μια 
τραγική εικόνα στο Κέντρο Υγείας, 
ενώ σημειώνεται ότι οι εργαζόμενοι 
κατόρθωσαν να σώσουν μηχανήμα
τα και εξοπλισμό.

Στην ανακοίνωσή της η ΤΕ Εύ
βοιας σημειώνει επίσης ότι σε συ
νάντηση που είχε η αντιπροσω
πεία του Κόμματος με την διευ
θύντρια του ΚΥ Ιστιαίας, Τατιάνα 
Μορόζοβα, «επιβεβαιώθηκε ότι αυ
τά τα φαινόμενα ήταν αναμενόμε
να, καθώς αντίστοιχα φαινόμενα,

αν και μικρότερης έκτασης, συμ
βαίνουν σε κάθε βροχή, λόγω της 
κακής κατάστασης των υποδομών 
του Κέντρου Υγείας».

Προσθέτει δε ότι η εικόνα αυτή 
είναι η τραγική απόδειξη της «στή
ριξης» της κυβέρνησης στον πυρό
πληκτο λαό της Βόρειας Εύβοιας 
και ότι «το ΚΚΕ, με όλες του τις 
δυνάμεις και μέσω των εκλεγμέ
νων του στην Τοπική Διοίκηση, θα 
κάνει κάθε δυνατή προσπάθεια να 
αναδειχθούν αυτά τα προβλήματα, 
να διεκδικηθούν λύσεις αποκατά
στασης άμεσα, καθώς είναι ανεπί
τρεπτο σήμερα η μοναδική δομή 
Υγείας στη Βόρεια Εύβοια να βρί
σκεται σε αυτήν την κατάσταση».



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Να σταματήσει το ξήλωμα του Παίδων Πεντέλης
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

169.92 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Να σταματήσει το ξήλωμα 
του Παίδων Πεντέλης

Την αντίδρασή της στον σχεδίασμά της κυβέρνησης για την αναστολή 
λειτουργίας κρίσιμων τομέων στο Νοσοκομείο Παίδων Πεντέλης εκφράζει 
και η ΕΙΝΑΠ, μετά και τις τελευταίες εξελίξεις με την εγκατάσταση δο
μής φιλοξενίας παιδιών και εφήβων έως 16 ετών μέσα στο νοσοκομείο.

Υπενθυμίζεται ότι η διοίκηση αποφάσισε να εγκρίνει τη δωρεά της Ε
νωσης Ροταριανών Ομίλων για τη διαμόρφωση και τον εξοπλισμό χώρου 
εντός του Νοσοκομείου Παίδων Πεντέλης, για την προσωρινή παραμο
νή παιδιών και εφήβων έως 16 ετών μετά από εισαγγελική παραγγελία, 
παρότι το νοσοκομείο δεν είναι δομή ή ξενώνας προνοιακού χαρακτή
ρα, σπεύδοντας μάλιστα πρόχειρα το προηγούμενο Σαββατοκύριακο να 
εκκενώσει θαλάμους της ΩΡΑ κλινικής, πετώντας έξω τον εξοπλισμό 
τους όπως όπως.

Η ΕΙΝΑΠ, εκφράζοντας την πλήρη συνδικαλιστική και νομική κάλυψη 
στις αποφάσεις του προσωπικού του Παίδων, επισημαίνει μεταξύ άλλων 
ότι οι παραπάνω απαράδεκτες ενέργειες «αναστέλλουν κρίσιμες λειτουρ
γίες ενός από τα τρία μόνο δημόσια παιδιατρικά νοσοκομεία της Αττικής 
και καταδικάζουν υγιή παιδιά και υγιείς εφήβους να "φιλοξενούνται" σε 
νοσοκομειακό περιβάλλον, χωρίς το αναγκαίο εξειδικευμένο προσωπικό 
που χρειάζονται τέτοιες πτέρυγες φιλοξενίας». Προσθέτει ότι η επιχει
ρηματολογία της διοίκησης είναι τελείως προσχηματική, καθώς «αν παι
δί ή έφηβος έως 16 ετών που ήδη φιλοξενείται σε άλλη δομή παρουσιά
σει πρόβλημα υγείας και χρειάζεται νοσηλεία, φυσικά θα πρέπει να νοση
λεύεται στην αντίστοιχη με την πάθησή του κλινική και μετά το εξιτήριο 
να επιστρέφει στη κοινωνική δομή στην οποία φιλοξενείται. Αυτονόητα 
το ίδιο ισχύει και για περιπτώσεις όπου απαιτείται μόνο ιατρική εξέταση 
και όχι νοσηλεία. Σαφέστατα αυτό που μεθοδεύεται τώρα είναι εγκατά
σταση δομής φιλοξενίας μέσα στις πτέρυγες του νοσοκομείου, όσο κι αν 
η διοίκηση αποφεύγει να την ονομάσει "δομή" ή "ξενώνα"».

Υπενθυμίζεται στην ανακοίνωση ότι το θέμα αυτό είχε προκύψει και 
παλιότερα, «αλλά τότε οι αρμόδιοι των δύο εμπλεκόμενων υπουργείων, 
της 1ης ΥΠΕ και της διοίκησης του νοσοκομείου διαβεβαίωναν πως δή
θεν ο χώρος φιλοξενίας δεν θα εγκαθίστατο στο Παίδων Πεντέλης, αλ
λά στο κτίριο του παλιού ΠΙΚΠΑ Πεντέλης, και μάλιστα έλεγαν ότι είχαν 
δρομολογήσει εργασίες ανακαίνισης σε αυτό το κτίριο. Τώρα αποδεικνύ- 
εται πως οι αρμόδιοι ψεύδονταν ασύστολα».

«Οι δομές φιλοξενίας παιδιών και εφήβων είναι απολύτως αναγκαίες 
και πρέπει να λειτουργούν σε ξεχωριστούς, ειδικά διαμορφωμένους χώ
ρους και με ξεχωριστό μόνιμο και εξειδικευμένο προσωπικό», καταλή-



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κάτω τα χέρια από το επίδομα ανθυγιεινής
εργασίας-ΒΑΕ για όλους!

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-04-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

189.0 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Κάτω τα χέρια από
το επίδομα ανθυγιεινής εργασίας -
ΒΑΕ για όλους!
Κινητοποίηση στο Γενικό Λογιστήριο
του Κράτους για την επέκταση του επιδόματος
ανθυγιεινής εργασίας και ένταξη στα ΒΑΕ

Σε παναττική στάση εργασίας και συγκέντρωση στο Γενικό Λογιστή
ριο του Κράτους (ΓΛΚ) προχώρησαν χτες οι εργαζόμενοι στα δημόσια 
νοσοκομεία ενάντια στους κυβερνητικούς σχεδιασμούς για μείωση 
του επιδόματος ανθυγιεινής εργασίας σε χιλιάδες εργαζόμενους (π.χ. 
ιατρικών εργαστηρίων, τεχνικούς, καθαριστές, επισκέπτες Υγείας, βιο
λόγους - βιοχημικούς) και κατάργησή του σε εκατοντάδες άλλους (π.χ. 
εργαζόμενοι στον ιματισμό και την εστίαση). Επίσης, διεκδικούν την έ
νταξή τους στα Βαρέα Ανθυγιεινά Επαγγέλματα, αυξήσεις στους μι
σθούς και την επαναφορά του 13ου και του 14ου μισθού.

Υπενθυμίζεται ότι με ευθύνη της σημερινής κυβέρνησης, όπως και των 
προηγούμενων, διατηρείται ο απαράδεκτος αποκλεισμός χιλιάδων εργα
ζομένων (γιατρών, ψυχολόγων, κοινωνικών λειτουργών, διαιτολόγων, φυ
λάκων, διοικητικών, εργαζομένων μέσω προγραμμάτων ΕΟΔΥ κ.λπ.) από 
την καταβολή επιδόματος ανθυγιεινής εργασίας, ενώ η πρόταση για μι
κρή αύξηση 20 - 30 ευρώ μεικτά μόνο για το νοσηλευτικό και βοηθητικό 
υγειονομικό προσωπικό, τα πληρώματα ασθενοφόρων και μια κατηγορία 
ραδιολόγων - ακτινολόγων χρησιμοποιείται ως προπέτασμα καπνού για 
την άρνηση ένταξης στα Βαρέα Ανθυγιεινά Επαγγέλματα.

Οπως προβλεπόταν και στον νόμο 4354/2015 της κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, 
στόχος της μεταρρύθμισης του καθεστώτος χορήγησης του ανθυγιεινού 
επιδόματος ήταν η «ευθυγράμμιση με την ευρωπαϊκή νομοθεσία», που 
σημαίνει μειώσεις για χιλιάδες εργαζόμενους στο Δημόσιο. Κατά τη 
διάρκεια συνάντησης αντιπροσωπείας της ΠΟΕΔΗΝ με υπηρεσιακούς 
παράγοντες του ΓΛΚ, δεν αναλήφθηκε καμία δέσμευση και παρέπεμ- 
ψαν τους εργαζόμενους στα νοσοκομεία σε επόμενη συνάντηση με το 
πρόσχημα ότι δεν έχει ολοκληρώσει η αρμόδια επιτροπή τη σχετική επε
ξεργασία, της οποίας το τελικό πόρισμα αναμένεται μέχρι τις 30 Απρίλη.

Οπως σημειώνουν οι υγειονομικοί, ο αποκλεισμός χιλιάδων εργαζομέ
νων από τη χορήγηση του επιδόματος και η μη ένταξη στα Βαρέα Ανθυ
γιεινά Επαγγέλματα, μαζί με την ανυπαρξία ουσιαστικών μέτρων για την 
προστασία της υγείας και ασφάλειας εντάσσονται στα αντιδραστικά σχέ
δια για το «νέο ΕΣΥ», με την ένταση της επιχειρηματικής δράσης στα νο
σοκομεία, και τα κουτσουρεμένα εργασιακά δικαιώματα.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Εγκατάλειψη της υγείας από τη ΝΔ στη Δωδεκάνησο
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

278.16 cm² Κυκλοφορία: 11760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εγκατάλειψη 
ms uyeias από in ΝΔ 
στη Δωδεκάνησο

Η
 αδιαφορία και ανικανότητα της κυβέρνησης 
να παράσχει το στοιχειώδες και προστατευό- 
μενο από το Σύνταγμα αγαθό της υγείας στη 

Δωδεκάνησο, έχει φθάσει στο απροχώρητο. Τα στοιχεία 
είναι από μόνα τους καταλυτικά και τα συνομολογούν 
οι ίδιοι οι άνθρωποι του κυβερνώντος κόμματος.

Το Νοσοκομείο Ρόδου έμεινε χωρίς Διοικητή, αφού 
ο διορισθείς από τη ΝΔ παραιτήθηκε προσφάτως αφή
νοντας να εννοηθεί ότι εμποδίζεται στο έργο του από 
την Περιφερειακή Διοίκηση επίσης διορισθείσα από τη 
ΝΔ. Οι εργαζόμενοι στο Νοσοκομείο με επιστολή τους 
προς την Διοίκηση καταγγέλλουν ανάμεσα σε άλλα, 

ότι το Νοσοκομείο δεν έχει καύσιμα με 
συνέπεια να μην υπάρχει ζεστό νερό για 
πολλές ημέρες, υπάρχουν ελλείψεις σε 
ιματισμό, σκεπάσματα και σεντόνια σε 
όλες τις κλινικές και τα χειρουργεία, δεν 
πλένονται επαρκώς τα σκεύη μαγειρικής 
και επισιτισμού και οι ασθενείς στε- 
ρούνταιζεστού νερού για την ατομική 
τους υγιεινή.

Στην Κω, το νησί του πατέρα της 
Ιατρικής Ιπποκράτη, στο νοσοκομείο 
δεν υπάρχει παθολόγος (παραιτήθη
κε προσφάτως ο τελευταίος), υπάρχει 
μόνο ένας νεφρολόγος αντί για 3 που 

θα έπρεπε να υπηρετούν, ένας μόνο ΩΡΑ αντί για 
3, ένας παιδίατρος αντί για τρεις και 40% λιγότεροι 
υπάλληλοι νοσηλευτικού προσωπικού. Ο τεχνολογικός 
εξοπλισμός στο Νοσοκομείο είναι ανύπαρκτος. Για μία 
απλή επέμβαση καταρράκτη οι ασθενείς θα πρέπει να 
ταξιδέψουν εκτός Κω και για πληθώρα άλλων εξετάσεων 
οι ενδιαφερόμενοι πληρώνουν σε εξωτερικά ιατρεία 
σοβαρά ποσά που θα έπρεπε να καλύπτει το κράτος.

Για την τραγικότητα της κατάστασης, αρκεί να διαβά
σουμε τις δηλώσεις μέλους του ΔΣ του Νοσοκομείου, 
διορισθέντος από την Κυβέρνηση, ο οποίος σε συνέ
ντευξή του, αναφέρει μεταξύ άλλων:

«... Δεν πάει άλλο, ας ξεσηκωθούμε, ας κλείσουμε τα 
λιμάνια, ας κλείσουμε τα αεροδρόμια, κάτι πρέπει να 
κάνουμε... θα πω αυτά που βιώνω και ζω εκεί μέσα και 
ας θίξω όποιον είναι. Θέλεις να είναι υπουργός, να είναι 
βουλευτής;...». Αυτά, όχι από κάποιον αντιπολιτευό
μενο, αντιθέτως. Από στέλεχος της ΝΔ διορισθέν στο 
ΔΣ του Νοσοκομείου.

Α
ναρωτιέμαι, υπάρχει κυβέρνηση που να ενδια- 
φέρεται; Οι κύριοι του επιτελικού κράτους έχουν 
άραγε ενημερωθεί ότι τα τελευταία 7 χρόνια, 
έγιναν μόνο από την Κω 943 αεροδιακομιδές που θα ήταν 

περισσότερες εάν δεν υπήρχε η κάμψη του τουρισμού; 
Μόνο το κόστος για τις αεροδιακομιδές αυτές πλησιάζει 
τα €10.000.000; Εχουν ποτέ καταμετρήσει πόσες εκα
τοντάδες ασθενών κατ' έτος, μεταβαίνουν στην Αθήνα 
με συνοδούς, αναζητώντας νοσοκομειακή περίθαλψη; 
Εχουν μετρήσει το κόστος που βαρύνει τους νησιώτες 
για ένα ταξίδι που μπορεί να γίνεται ακόμη και για τις πιο 
απλές χειρουργικές επεμβάσεις; Εχουν πληροφορηθεί 
για νησιώτες μας που έχασαν τη ζωή τους εξαιτίας της 
έλλειψης στοιχειωδώς στελεχωμένου και εξοπλισμένου 
Νοσοκομείου; Γνωρίζουν ότι τα Νοσοκομεία Καρπάθου 
και Καλύμνου δεν έχουν διοικητή; Είναι προφανές ότι 
το επιτελικό κράτος του κ. Μητσοτάκη παρεμβαίνει 
μόνο εκεί που εξυπηρετούνται τα μεγάλα συμφέροντα. 
Ούτε καν διοικητές για τα νοσοκομεία δεν βρίσκει. Οι 
βουλευτές του στην περιοχή, αδιαφορούν για το χάλι 
του νοσοκομείου και τάζουν νέα νοσοκομεία!! Ο κ. 
Πρωθυπουργός αναφέρεται τελευταία σε συμμαχικές 
κυβερνήσεις. Μπορούμε στ’ αλήθεια να συμμαχήσουμε 
με κόμματα παρόμοιων πολιτικών στην υγεία;

ΓΝΩΜΗ

ΤΟΥ ΓΙΩΡΓΟΥ 
ΝΙΚΗΤΙΑΔΗ

Ο Γιώργοε Νικητιάδηε είναι τ. υφυπουργέ® Πολιτισμού - Τουρισμού
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1  Απλήρωτοι μέσα στο Πάσχα 4.000 «ήρωες»
υγειονομικοί που ήταν να πάρουν τον μισθό στις 15
Απριλίου

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-04-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

379.38 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απλήρωτοι 
μέσα στο Πάσχα 
4.000 «npooBS» 
υγειονομικοί 
που ήταν να πάρουν 
τον μισθό 
otis 15 Απριλίου

θυμάστε τουε ήρωεε υγειονομικούε για τουε onoious παλαιότερα η κυβέρνη
ση μαε έλεγε να κρατήσουμε ενόε λεπτού σιγή... Ε. λοιπόν, αυτούε τουε ήρω- 
εε η κυβέρνηση τουε έγραψε εκεί που δεν πιάνει μελάνι καθώε άφησε 4.000 
από αυτούε απλήρωτουε μέσα στο Πάσχα.

Για τουε υγειονομικούε των 850 ευρώ τον μήνα δεν υπάρχει ζήτημα κοινω- 
νικήε ευαισθησίαε. ούτε υπάρχουν αυξημένεε ανάγκεε, σχολίασε χθεε ο πρό- 
εδροε τηε ΠΟΕΔΗΝ Μιχάληε Γιαννάκοε. Ο ίδιοε κατήγγειλε ότι υπάρχουν δύο 
μέτρα και σταθμά, καθώε από τη μια το υπουργείο Οικονομικών ανακοινώνει 
πληρωμή των μισθών στουε δημόσιουε υπαλλήλουε τηε κεντρικήε διοίκησηε 
πριν από το Πάσχα, ενώ από την άλλη αγνοούνται οι υγειονομικοί.

Ο Μιχάληε Γ ιαννάκοε μιλά για «φτύσιμο» προε το υγειονομικό προσωπικό, 
ενώ τονίζει ότι 4.000 υγειονομικοί που εργάζονται μέσω του ΟΑΕΔ δεν έλα
βαν τον μισθό Μαρτίου, που επρόκειτο να κατατεθεί στιε 15 Απριλίου, ενώ «η 
ακρίβεια τσακίζει».

Ειδικότερα, ο ίδιοε ανέφερε: «Το υπουργείο Οικονομικών σε ανακοίνωσή 
του αναφέρει ότι με κοινωνική ευαισθησία και έχονταε υπ' όψιν τιε αυξημέ
νεε ανάγκεε του πληθυσμού εν όψει Πάσχα με συντονισμένεε ενέργειεε έχει 
προγραμματίσει την πληρωμή του μισθού των δημοσίων υπαλλήλων τηε κε
ντρικήε υπηρεσίαε και των Σωμάτων Ασφαλείαε τη Μεγάλη Πέμπτη 21 Απρι
λίου αντί για 26 Απριλίου. Οι υγειονομικοί του ΕΣΥ. καθώε και οι εργαζόμε
νοι στιε προνοιακέε Μονάδεε δημόσιοι υπάλληλοι όπωε ενημερωθήκαμε από 
την Ενιαία Αρχή Πληρωμών ότι θα πληρωθούμε τον μισθό μαε κατόπιν τηε 
εορτήε Πάσχα, στιε 27 Απριλίου», αναφέρει και συνεχίζει: «Έχουν φτυμένουε 
τουε πολεμιστέε. τουε ήρωεε του υγειονομικού πολέμου ακόμη και σε αυτό.

Για τουε υγειονομικούε των 850 ευρώ τον μήνα δεν υπάρχει ζήτημα κοινω- 
νικήε ευαισθησίαε. δεν υπάρχουν αυξημένεε ανάγκεε. Δεν υπάρχει ακρίβεια.

Δεν επιτρέπεται να γιορτάσουν Πάσχα, θα φάμε χειροκροτήματα. Ντροπή!».
Ο ίδιοε επισημαίνει ότι «υπάρχουν και χειρότερα» και εξηγεί: «Οι 4.000 

υγειονομικοί των νοσοκομείων που εργάζονται μέσω του ΟΑΕΔ δεν έλαβαν 
τον μισθό τουε 15 Απριλίου (μισθόε Μαρτίου) λόγω των ειδικών αργιών του 
ΕΥΡΩ που έχουν καθιερωθεί για τον εορτασμό του καθολικού Πάσχα, όπωε 
ειδοποιήθηκαν από τιε τράπεζεε. Πού είναι εδώ η κοινωνική ευαισθησία του 
υπουργείου Οικονομικών τη στιγμή που οι συνάδελφοι δεν έχουν να φάνε;».

Επίσηε. ο Γιαννακόε αναφέρει ότι δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι τουε 3.500 υγει- 
ονομικούε που αυτήν τη στιγμή βρίσκονται σε αναστολή (το μέτρο τηε αναστο- 
λήε αφορά 7.500 συναδέλφουε) χωρίε κανένα υγειονομικό όφελοε και οκτώ 
μήνεε είναι χωρίε μισθό και θα περάσουν μαύρο Πάσχα.
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	 Απλήρωτοι μέσα στο Πάσχα 4.000 «ήρωες» υγειονομικοί που ήταν να πάρουν τον μισθό στις 15 Απριλίου


